



Service Learning Trip 2017-18 -- Revisiting Tai O in Post Exam Period

20th June, 2018

Dear Parents,

In order to sustain the learning experience of the Tai O Service Learning Trip, during Experiential Learning Week (ELW), your child has recently engaged in an internal fund-raising event that aimed at buying exercise equipment for the elderly in Tai O. They will bring along the equipment bought and revisit Tai O for a day trip on 9th July from 07:55 to 16:30. Please find below the details of the day trip:

Learning Targets	<ol style="list-style-type: none"> 1. Sustain the learning experience of Tai O Service Learning Trip during ELW 2. Revisit and serve the elderly living in Tai O; 3. Bring positive impact to the Tai O Community. 		
Date	9 th July, 2018 (Monday)	Time	7:55 - 4:30
Gathering and Dismissal Venue	Tuck shop area		
Activities	<ol style="list-style-type: none"> 1. Revisit the elderly in Tai O and provide home-cleaning services 2. Teach the elderly how to use the exercise equipment and help install them 		
Remarks	<ul style="list-style-type: none"> ● All students should wear their school PE uniform and gather at tuck shop area at the designated time. ● Coach will be arranged for transportation. ● Students are suggested to bring around \$100 cash for lunch. 		

Please indicate your response via The eNotice Module of eClass on or before 25th June 2018. All students participated in the Service Learning Trip to Tai O during ELW are expected to attend the day trip. If your child cannot attend the day trip, please provide a parent's letter explaining the reasons for their absence. Please encourage your child to actively participate in this meaningful event and be punctual for the assemble time at the specified venue. Late arrival may delay the schedule of the whole trip.

Yours sincerely,

Ms. Tam Suk Yin, Lancy
Principal



Dear Parents,

Please indicate your response via the E-Notice module of E-Class on or before 25th June, 2018.

I **allow/ do not allow** my child to participate in the activity.

【事後活動 – 大澳探訪活動】

通知事項：

為了鞏固在體驗學習週的學習，貴子女最近在校內參與了籌款活動並計劃將善款用作購買運動器材予大澳的長者。貴子女獲邀請參與於 7 月 9 日的大澳探訪活動。詳情如下：

學習目標	1. 鞏固在體驗學習週的學習； 2. 探訪並服務居於大澳的長者； 3. 為大澳社區帶來正面的影響		
日期	7 月 9 日（星期一）	時間	7:55 - 4:30
集合和解散地點	小食部		
活動	1. 探訪大澳的長者並提供家居清潔服務； 2. 幫助大澳的長者於家中安裝運動器材並協助他們使用儀器		
備註	<ul style="list-style-type: none"> ● 所有學生必須穿著整齊的運動服並準時在小食部集合； ● 學校將會安排旅遊巴接送； ● 學生需要攜帶大約 100 港元的現金作膳食用途 		

家長請在 6 月 25 日或之前於 E-Class 簽署此通告並表示是否讓貴子女參與以上活動。所有參加了體驗學習週的大澳服務體驗學習之旅的學生必須出席以上活動。如果貴子女未能參與以上活動，家長必須提供家長信並解釋其缺席原因。煩請家長鼓勵貴子女參與此富有意義的活動並提醒貴子女準時到達集合地點。

如有任何疑問，可致電 26851210 與馮焯媛老師或馮愷軒老師聯絡。

請於 2018 年 6 月 25 日或之前於 E-notice 中回覆確認貴家長已知悉本次活動。